
      
Protokół Nr XXXVII /2009 

z Sesji Rady Miejskiej w Strykowie, która odbyła się 
w dniu 28 sierpnia 2009 r. w siedzibie Urzędu Miasta –Gminy Stryków  

 
W posiedzeniu uczestniczyli: 
radni Rady Miejskiej w Strykowie wg listy obecności, 
przewodniczący Zarządów osiedli m. Stryków wg listy obecności, 
sołtysi wg listy obecności, 
osoby zaproszone wg listy obecności. 
 
 Ad. 1. Otwarcie obrad XXXVII Sesji Rady Miejskiej w Strykowie i stwierdzenie 
prawomocności obrad. 
Na sali obrad brak radnych: Wojciecha Cichosza, Jarosława Filipińskiego. 
 Otwarcia sesji o godz. 10.00 dokonał Przewodniczący Rady Miejskiej w Strykowie 
Paweł Kasica i po powitaniu wszystkich obecnych na sali oświadczył, iż zgodnie z listą 
obecności aktualnie w posiedzeniu uczestniczy 13 radnych, co wobec ustawowego składu 
Rady wynoszącego 15 osób stanowi quorum pozwalające na podejmowanie prawomocnych 
decyzji. 
 
 Ad. 2. Powierzenie obowiązków sekretarza obrad jednemu z  
wiceprzewodniczących Rady Miejskiej w Strykowie. 
 
 Przewodniczący RM powierzył obowiązki sekretarza obrad wiceprzewodniczącemu 
RM w Strykowie Grzegorzowi Kozłowskiemu.  
  
 Ad. 3. Przyjęcie porządku obrad.  
Proponowany porządek obrad: 
 
1. Otwarcie obrad XXXVII Sesji Rady Miejskiej w Strykowie i stwierdzenie   
     prawomocności obrad.  
2. Powierzenie obowiązków sekretarza obrad jednemu z Wiceprzewodniczących Rady  
    Miejskiej w Strykowie. 
3. Przyjęcie porządku obrad. 
4. Powołanie Komisji Uchwał i Wniosków. 
5. Zatwierdzenie protokółu z XXXVI Sesji Rady Miejskiej w Strykowie, która odbyła się  
    w dniu 28 lipca 2009 r.  
6. Sprawozdanie z działalności w okresie między sesjami Przewodniczącego  
    Rady Miejskiej w Strykowie i Przewodniczących stałych Komisji Rady  
    Miejskiej. 
7. Sprawozdanie z działalności w okresie między sesjami Burmistrza Miasta –Gminy  
    Stryków. 
8. Informacja Burmistrza Miasta-Gminy Stryków dot. przygotowania placówek  
     oświatowych do rozpoczęcia roku szkolnego 2009/2010. 
 
9. Podjęcie uchwał w sprawie: 
a) wyznaczenia dodatkowego przedstawiciela Miasta - Gminy Stryków do  
    Zgromadzenia Związku Międzygminnego „Bzura” ; 
b) wyrażenia zgody na nabycie na rzecz Gminy Stryków prawa użytkowania    
     wieczystego nieruchomości gruntowej zabudowanej; 
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c) wyrażenia zgody na nabycie na rzecz Gminy Stryków zabudowanej nieruchomości,     
     położonej w Strykowie przy ul. Targowej  6; 
d) zmian budżetu i zmian w budżecie Miasta – Gminy Stryków na rok 2009 oraz zmian  
     w Wieloletnim Programie Inwestycyjnym na lata 2009-2011. 
10.  Interpelacje i zapytania radnych. 
11. Wolne wnioski i sprawy różne. 
12. Przyjęcie protokółu Komisji Uchwał i Wniosków. 
13. Zamknięcie obrad. 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej zapytał czy są uwagi i propozycje do przedstawionego 
porządku obrad. 
 W imieniu Burmistrza M-G Stryków Pani Anna Sasin wnioskowała o wprowadzenie 
do porządku obrad XXXVII sesji RM projektu uchwały w sprawie zatwierdzenia do realizacji 
projektu nr WND-POKL.09.01.02-10-215/09 pn. „MAM MOŻLIWOŚCI - projekt 
podnoszący kompetencje kluczowe wśród 231 uczniów klas IV-VI Szkół Podstawowych na 
terenie Gminy Stryków” oraz udzielenia pełnomocnictwa Prezesowi Stowarzyszenia Lokalna 
Grupa Działania POLCENTRUM.   
Głosowanie wniosku o poszerzenie porządku obrad w pkt. 9 e):  
              12 głosów za  
                    0 głosów przeciwnych  
         1 głos wstrzymujący się  
Porządek obrad XXXVII sesji po zmianach: 
 
1. Otwarcie obrad XXXVII Sesji Rady Miejskiej w Strykowie i stwierdzenie   
     prawomocności obrad.  
2. Powierzenie obowiązków sekretarza obrad jednemu z Wiceprzewodniczących Rady  
    Miejskiej w Strykowie. 
3. Przyjęcie porządku obrad. 
4. Powołanie Komisji Uchwał i Wniosków. 
5. Zatwierdzenie protokółu z XXXVI Sesji Rady Miejskiej w Strykowie, która odbyła się  
    w dniu 28 lipca 2009 r.  
6. Sprawozdanie z działalności w okresie między sesjami Przewodniczącego  
    Rady Miejskiej w Strykowie i Przewodniczących stałych Komisji Rady  
    Miejskiej. 
7. Sprawozdanie z działalności w okresie między sesjami Burmistrza Miasta –Gminy  
    Stryków. 
8. Informacja Burmistrza Miasta-Gminy Stryków dot. przygotowania placówek  
     oświatowych do rozpoczęcia roku szkolnego 2009/2010. 
9. Podjęcie uchwał w sprawie: 
a) wyznaczenia dodatkowego przedstawiciela Miasta - Gminy Stryków do  
    Zgromadzenia Związku Międzygminnego „Bzura” ; 
b) wyrażenia zgody na nabycie na rzecz Gminy Stryków prawa użytkowania    
     wieczystego nieruchomości gruntowej zabudowanej; 
c) wyrażenia zgody na nabycie na rzecz Gminy Stryków zabudowanej nieruchomości,     
     położonej w Strykowie przy ul. Targowej  6; 
d) zmian budżetu i zmian w budżecie Miasta – Gminy Stryków na rok 2009 oraz zmian  
     w Wieloletnim Programie Inwestycyjnym na lata 2009-2011. 
e) zatwierdzenia do realizacji projektu nr WND-POKL.09.01.02-10-215/09 pn. „MAM 
MOŻLIWOŚCI - projekt podnoszący kompetencje kluczowe wśród 231 uczniów klas 
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IV-VI Szkół Podstawowych na terenie Gminy Stryków” oraz udzielenia pełnomocnictwa 
Prezesowi Stowarzyszenia Lokalna Grupa Działania POLCENTRUM.   
10.  Interpelacje i zapytania radnych. 
11. Wolne wnioski i sprawy różne. 
12. Przyjęcie protokółu Komisji Uchwał i Wniosków. 
13. Zamknięcie obrad. 
 Głosowanie nad porządkiem obrad po zmianie: 13 głosów za bez głosów przeciwnych 
i wstrzymujących się. 
 
 Ad. 4. Powołanie Komisji Uchwał i Wniosków.  
 
Przewodniczący RM w Strykowie wnioskował o powołanie Komisji Uchwał i Wniosków na 
XXXVII sesji R M w Strykowie. 
 Do Komisji uchwał i Wniosków zgłoszeni zostali następujący radni: 
Radna Anna Ślęzak-wyraziła zgodę 
Radny Teodor Kołodziejczyk – wyraził zgodę 
Radny Józef Migdałek – wyraził zgodę  
Głosowanie nad powołaniem Komisji Uchwał i Wniosków w w/w składzie 
        12 głosów za  
         0 głosów przeciwnych  
              1 głos wstrzymujący się  
 
 Ad. 5. Zatwierdzenie protokółu z XXXVI Sesji Rady Miejskiej w Strykowie, 
która odbyła się w dniu 28 lipca 2009 r.  
 
Przewodniczący Rady poinformował, że nie ma wpisów do protokółu, zapytał czy są uwagi 
do protokołu. 
Uwag i wniosków do protokołu z XXXVI sesji Rady Miejskiej w Strykowie podczas obrad 
XXXVII sesji w dniu 28 sierpnia 2009 r. nie złożono. 
 
Głosowanie nad zatwierdzeniem protokółu z XXXVI sesji Rady Miejskiej w Strykowie:  
                     13 głosów za  
            0 głosów przeciwnych  
            0 głosów wstrzymujących się  
 
 
 Ad. 6. Sprawozdanie z działalności w okresie między sesjami Przewodniczącego 
Rady Miejskiej w Strykowie i Przewodniczących stałych Komisji Rady Miejskiej. 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej Paweł Kasica poinformował, że w okresie między sesjami 
brał udział w pracach poszczególnych Komisji oraz w bieżącej pracy biura Rady Miejskiej 
m.in. przygotowanie materiałów na dzisiejszą sesję.  
Przewodniczący Komisji Budżetu, Spraw Gospodarczych i Mienia Komunalnego RM 
radny Grzegorz Kozłowski poinformował, że Komisja spotkała się raz, na posiedzeniu 
opiniowana była uchwała w sprawie zmian budżetu i zmian w budżecie Miasta – Gminy 
Stryków na rok 2009 oraz zmian w Wieloletnim Programie Inwestycyjnym na lata 2009-
2011. 
Przewodniczący Komisji Rewizyjnej RM radny Grzegorz Kuna poinformował, że w 
omawianym okresie Komisja nie spotkała się. Posiedzenie Komisji wyznaczone jest na 
poniedziałek 31 sierpnia 2009 r.  
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Radny Grzegorz Kuna przekazał dla sołtysów informacje, że sprawa kolejek przy wpłacie 
zebranych pieniędzy z tytułu podatku zostanie rozwiązana w ten sposób, że z wypełnionym 
przelewem należy bezpośrednio zgłosić się do kasy w banku. 
Przewodniczący Komisji Rolnictwa Ochrony Środowiska i Planu Miejscowego RM 
radny Czesław Polit poinformował, że Komisja spotkała się na jednym posiedzeniu, na 
którym dyrektor ZGKiM przedstawił sprawę odbioru odpadów komunalnych, możliwości ich 
segregowania, działanie oczyszczalni ścieków i stan hydrantów. 
Przewodniczący Komisji Ładu, Bezpieczeństwa Publicznego i Dróg Publicznych RM 
radny Andrzej Pożarlik - na jednym posiedzeniu Komisja wizytowała ZGKiM w Strykowie 
celem zapoznania się ze sposobem przeładunku odpadów komunalnych. Komisja złożyła 
wniosek do Burmistrza o natychmiastowe wybudowanie muru oporowego celem poprawy 
warunków przeładunek, które zdaniem komisji zagrażają bezpieczeństwu pracowników 
zakładu i powodują również zagrożenie dla środowiska. 
Przewodniczący Komisji Edukacji Publicznej, Kultury, Zdrowia, Sportu, Turystyki i 
Spraw Obywatelskich Rady Miejskiej w Strykowie radny Józef Migdałek poinformował 
o jednym wyjazdowym posiedzeniu Komisji do szkół na terenie Gminy. Komisja 
zainteresowana była przeprowadzonymi remontami w szkołach, działaniem świetlic i 
stołówek szkolnych, bezpieczeństwem dzieci w szkołach. Z satysfakcją Komisja stwierdziła, 
że placówki są należycie utrzymywane, zadbane. Przewodniczący Komisji złożył 
podziękowanie dla dyrektorów szkół za wykazaną dbałość o poszczególne placówki, 
kierownikowi JRP za skierowanie pracowników Jednostki do prac porządkowych w szkołach, 
Burmistrzowi i Pani Skarbnik za zrozumienie potrzeb szkół. Wypracowane po posiedzeniu 
Komisji wnioski zostaną przekazane Burmistrzowi. 
 
Na obrady przybył radny Jarosław Filipiński. 
   
 Ad. 7. Sprawozdanie z działalności w okresie między sesjami Burmistrza Miasta-
Gminy Stryków. 
 
Burmistrz Andrzej Jankowski podziękował za przedstawioną opinie Komisji Edukacji 
odnośnie placówek oświatowych, sporo jest jeszcze do zrobienia, np. zaplecze sportowe, w 
znaczny sposób zostały poprawione warunki pracy, na tle Województwa Łódzkiego Gmina 
Stryków nie ma się czego wstydzić. Dalej Burmistrz mówił, że stara się umożliwić 
funkcjonowanie komunikacji gminnej w taki sposób, aby uczniowie ze szkół ponad 
gimnazjalnych mogli z niej korzystać, chodzi przede wszystkim o północną część Gminy 
Stryków – był wniosek mieszkańców w tej kwestii, dodatkowy kurs będzie na trasie Koźle-
Osse- Pludwiny –Stryków.  
Następnie Burmistrz mówił o ostatnim okresie pracy: 

• Jest informacja ze starostwa Powiatowego w Zgierzu, że przyjęto propozycję dot. 
modernizacji dróg powiatowych – Sierżnia _Stryków do granicy z Brzezinami, 
Starostwo zgłosiło wniosek do programu rządowego.  

• Rozpoczyna się realizacja inwestycji powiatowych dofinansowanych, przez Gminę 
Stryków – Bartolin, Zelgoszcz, Dobra oraz chodnik w Tymiance.  

• Urząd złożył dodatkowy wniosek na poszerzenie zadania Osiedla Wolność, środki z 
Narodowego Programu Dróg Lokalnych, zadanie trzeba zrealizować do końca 
listopada tego roku, Burmistrz uznał, że najlepszym rozwiązaniem będzie realizacja 
odwodnienia i skrzyżowanie z ul. Cmentarną, w tym celu ogłoszono przetarg.  

 
  
 

 



 5

 Ad. 8. Informacja Burmistrza Miasta-Gminy Stryków dot. przygotowania 
placówek oświatowych do rozpoczęcia roku szkolnego 2009/2010. 
 
Informację przedstawiła pani Anna Sasin – Sekretarz Urzędu Miasta-Gminy Stryków.  
 

Przygotowanie placówek oświatowych w Gminie Stryków do rozpoczęcia roku szkolnego 
2009/2010 

 
Pod kątem wychowawczo -pedagogicznym: 
 
 W roku szkolnym 2009/2010 w prowadzonych przez Gminę Stryków szkołach 
podstawowych w klasach I - VI naukę będzie pobierało 655 uczniów rozmieszczonych w 40 
oddziałach, przeciętnie jest to 16 uczniów w oddziale. Ilość dzieci w oddziałach jest różna w 
poszczególnych szkołach.  
Oddziałów „O” w szkołach jest 6 oraz 1 oddział w przedszkolu, naukę w nich rozpocznie 108 
uczniów. 
Porównując nowy rok szkolny 2009/2010 z ubiegłym rokiem szkolnym mamy: 
- niezmienioną liczbę oddziałów „O”  
- liczba dzieci przyjętych na dzień dzisiejszy do klas I - VI zmniejszyła się o 36 uczniów, 
- zwiększyła się natomiast liczba dzieci przyjętych do klas „O” - o 20 uczniów. 
Wszystkie dzieci 6 – letnie zostaną objęte rocznym przygotowaniem przedszkolnym (w 
szkołach jest to liczba 102 dzieci, w przedszkolu samorządowym: 6 dzieci). Ponadto na 
wniosek rodziców, obowiązkiem szkolnym w naszej Gminie objętych będzie pięcioro 6 – 
latków.  
W gimnazjum natomiast naukę będzie pobierało 372 uczniów, rozmieszczonych w 17 
oddziałach, przeciętnie jest to 22 uczniów w jednym oddziale. Liczebnie odziały też są różne 
w poszczególnych szkołach, liczba ta zawiera się średnio pomiędzy 20 – 24 dzieci w 
oddziale. W porównaniu z rokiem ubiegłym, w gimnazjum pobierać nauki będzie o 2 uczniów 
więcej. 
W roku szkolnym 2009/20010 uczniowie naszych szkół objęci będą opieką socjalną, taką jak: 
dowożenie do szkół, żywienie w stołówkach szkolnych, opieka świetlicowa i zdrowotna.  
Świetlica szkolna funkcjonuje w każdej szkole.  W roku 2009/2010 planuje się pobyt w 
świetlicach dla 655 dzieci, w tym jest to 16 grup, czyli średnio po 30 osób w grupie.  
Dojazdy do szkół w nowym roku szkolnym, zapewni jak dotychczas Zakład Gospodarki 
Komunalnej i Mieszkaniowej w Strykowie oraz dwa kursy zlecone będą prywatnemu 
przewoźnikowi z Głowna – jest to Przedsiębiorstwo Usługowo – Handlowe „KRIS – CAR” 
prowadzone przez Pana Bogusława Ferentza. Przewoźnik ten będzie dowoził dzieci do szkoły 
w Niesułkowie oraz dowóz i odwóz dzieci z Woli Błędowej do szkoły w Bratoszewicach.  
Przedstawione przeze mnie dane mogą jeszcze ulec zmianie, po opracowaniu przez 
dyrektorów szkół aneksów do projektów organizacyjnych. 
Zgodnie z przyrzeczeniem dyrektorów szkół, szkoły z dniem 1 września będą posiadały pełną 
kadrę pedagogiczną i administracyjno – gospodarczą. 
Kadra pedagogiczna zatrudniona w szkołach, zabezpiecza realizację zadań statutowych szkół 
podstawowych i gimnazjum. Ponadto, w każdej szkole oraz w przedszkolu samorządowym 
zatrudniony będzie logopeda. Uczniowie naszych placówek oświatowych mają również 
zapewnioną opiekę pedagogiczno – psychologiczną. 
Placówki szkolne przygotowane są do rozpoczęcia roku szkolnego, zgodnie z wymaganiami 
sanitarno - epidemiologicznymi i zapewnią bezpieczeństwo dzieci. 
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 Ad. 9. Podjęcie uchwał w sprawie: 
a) wyznaczenia dodatkowego przedstawiciela Miasta - Gminy Stryków do  
    Zgromadzenia Związku Międzygminnego „Bzura”; 
 

Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że projekt uchwały posiada pozytywną 
opinię merytorycznej Komisji Rady Miejskiej w Strykowie i został przekazany radnym w 
terminie określonym w Statucie Gminy. Przewodniczący zapytał czy są uwagi do projektu 
uchwały. 

Burmistrz zgłosił autopoprawkę do w/w projektu uchwały: 
• w tytule oraz w § 2 uchwały wykreślić wyraz ,,Miast ”; 

§ 1 otrzymuje brzmienie: ,,Wyznacza się Panią Bożenę Motylińską  na dodatkowego 
przedstawiciela Gminy Stryków w Zgromadzeniu Związku Międzygminnego „Bzura” . 
 Głosowanie nad zgłoszoną autopoprawką:                13 głosów za  
           0 głosów przeciwnych  
           1 głos wstrzymujący się  

 
Dyskusji nad projektem uchwały nie było, pytań nie zadano. 
Głosowanie nad przyjęciem uchwał:      14 głosów za 
                           0 głosów przeciw 
                           0 głosów wstrzymujących się  

 
b) wyrażenia zgody na nabycie na rzecz Gminy Stryków prawa użytkowania    
     wieczystego nieruchomości gruntowej zabudowanej; 
 
 Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że projekt uchwały posiada 
pozytywną opinię merytorycznej Komisji Rady Miejskiej w Strykowie i został przekazany 
radnym w terminie określonym w Statucie Gminy.  
Przewodniczący zapytał czy są uwagi do projektu uchwały. 

Dyskusji nad projektem uchwały nie było, pytań nie zadano. 
        Głosowanie nad przyjęciem uchwały:   14 głosów za 
                                        0 głosów przeciw 
                             0 głosów wstrzymujących się  

 
c) wyrażenia zgody na nabycie na rzecz Gminy Stryków zabudowanej nieruchomości,     
     położonej w Strykowie przy ul. Targowej  6; 
 
 Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że projekt uchwały posiada 
pozytywną opinię merytorycznej Komisji Rady Miejskiej w Strykowie i został przekazany 
radnym w terminie określonym w Statucie Gminy.  
Przewodniczący zapytał czy są uwagi do projektu uchwały. 

Dyskusji nad projektem uchwały nie było, pytań nie zadano. 
        Głosowanie nad przyjęciem uchwały:   14 głosów za 
                                        0 głosów przeciw 
                             0 głosów wstrzymujących się  

 
d) zmian budżetu i zmian w budżecie Miasta – Gminy Stryków na rok 2009 oraz zmian  
     w Wieloletnim Programie Inwestycyjnym na lata 2009-2011. 
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Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że projekt uchwały posiada pozytywną 
opinię merytorycznej Komisji Rady Miejskiej w Strykowie i został przekazany radnym w 
terminie określonym w Statucie Gminy.  
Przewodniczący zapytał czy są uwagi do projektu uchwały. 

Dyskusji nad projektem uchwały nie było, pytań nie zadano. 
        Głosowanie nad przyjęciem uchwały:   13 głosów za 
                                        0 głosów przeciw 
                             1 głos wstrzymujący się  

 
e) zatwierdzenia do realizacji projektu nr WND-POKL.09.01.02-10-215/09 pn. „MAM 
MOŻLIWOŚCI - projekt podnoszący kompetencje kluczowe wśród 231 uczniów klas 
IV-VI Szkół Podstawowych na terenie Gminy Stryków” oraz udzielenia pełnomocnictwa 
Prezesowi Stowarzyszenia Lokalna Grupa Działania POLCENTRUM.   
 
Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że projekt uchwały posiada pozytywną 
opinię merytorycznej Komisji Rady Miejskiej w Strykowie. Ze względu, że projekt uchwały 
został wprowadzony na dzisiejszej sesji pod obrady Przewodniczący poprosił o omówienie 
w/w projektu uchwały. 
Prezentacji i omówienia uchwały dokonała Pani Anna Sasin Sekretarz M-G Stryków i 
poinformowała m.in., że projekt uchwały został opracowany wspólnie z POLCENTRUM. W 
projekcie zostały uwzględnione w szczególności dzieci z rodzin o niskich dochodach. W 
projekcie biorą udział wszystkie szkoły podstawowe. Rekrutacja do programu polegać będzie 
na wytypowaniu dzieci o najniższych ocenach na świadectwie z przedmiotów objętych 
projektem, którzy nie uczestniczą w kołach zainteresowań, zajęciach pozalekcyjnych i 
pozaszkolnych. Projekt przewiduje zajęcia matematyczno-przyrodnicze, informatyczne i 
językowe. 
Przedstawiony projekt uchwały jest wymagany, jako załącznik do uchwały Zarządu 
Województwa Łódzkiego, która zostanie podpisana 2 września. Program będzie realizowany 
o września 2009 r. do czerwca 2010 r. 

Dyskusji nad projektem uchwały nie było, pytań nie zadano. 
             Głosowanie nad przyjęciem uchwały:   14 głosów za 
                                        0 głosów przeciw 
                             0 głosów wstrzymujących się  
 

 Ad. 10.  Interpelacje i zapytania radnych. 
Radny Andrzej Pożarlik pytał: 

• w związku ze złożoną informacją o przygotowaniu szkół do rozpoczęcia roku 
szkolnego proszę o podanie, ile będzie dzieci w poszczególnych pierwszych klasach? 

Pani Anna Sasin odpowiedziała, że nie ma przy sobie arkuszy organizacyjnych 
poszczególnych szkół, ale w przerwie w obradach sprawdzi i odpowie radnemu.  
Radny Mirosław Kucharski pytał: 

• gdzie jest inspektor nadzoru od przebudowy osiedla Wolność? Komu on służy – czy 
wykonawcy czy nam? Przecież to my płacimy my, jako gmina inspektorowi nadzoru, 
po żeby nas reprezentował na tej budowie i dopilnowywał wszystkie rzeczy, jakie są 
tam zrobione były zrobione zgodnie ze sztuką budowlaną. W dniu wczorajszym padał 
deszcz i ujawnił jak ta droga została wykonana. Po co nam odwodnienie ul. 
Wschodniej, kiedy woda spływa z koryta i wypływa na zewnątrz na wysokości 
Państwa Kowalskich, przecież odwodnienie jest po to żeby zbierać tą wodę i 
odprowadzać do rzeki, a nie po to żeby wypływała i podtapiała inne części miasta. 
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• druga uwaga – kostka powinna być położona równo z krawężnikiem. Raz jest równo, 
raz jest centymetr, dwa centymetry a nawet cztery nad krawężnikiem. Nie może tak 
być. To jest inwestycja, która kosztuje ponad milion dwieście tysięcy złotych i 
powinna być wykonana prawidłowo. 

• jak będzie wykonana prawa strona ul. Piłsudskiego jadąc od ulicy Brzezińskiej? W 
pewnym momencie tej ulicy słupek płotu jest równo z krawężnikiem jezdni, przecież 
w przyszłości tam może być chodnik. Dalej tam są 4 wąskie działki gminne. Pojawia 
się sytuacja, że mieszkańcy, którzy będą szli z cmentarza chodnikiem zrobionym 
dosyć przyzwoicie na tym odcinku, trafiają na koniec chodnika i muszą przejść na 
drugą stronę jezdni, aby przyzwoicie przejść do ulicy Brzezińskiej. 

• łączenia ulic z ulicą Piłsudskiego są bardzo nierówne, wykonane karygodnie, są 
wyczuwalne nierówności, chyba, że inwestor w osobie reprezentowanej przez pana 
panie burmistrzu przewidział w tym miejscu progi zwalniające. 

• Należy wspomnieć o różnego rodzaju zagłębieniach, studzienki są z reguły wyżej a 
obok studzienek są kałuże wody, które nie spływają, tylko muszą odparować albo 
wsiąknąć w ziemię; 

• Skrzyżowanie ulicy Jana Pawła z ul. Sienkiewicza – uzupełniono pasy tylko po jednej 
stronie natomiast trzy pozostałe fragmenty są nieuzupełnione, przecież kiedyś już 
rozmawialiśmy o tym i pan burmistrz obiecywał, że to oznakowanie po wybudowaniu 
tej drogi, po remoncie, będzie uzupełnione. Dlaczego to nie zostało uzupełnione? 
Chciałem zapytać, czemu ma służyć taki sposób wykonania tej inwestycji? Chyba 
temu, żeby dać panu Walczakowi pożywkę na kolejne 4 czy 5 lat, aby przypominał, że 
jest to inwestycja źle wykonana. 

 
Pan Andrzej Jankowski Burmistrz M-G Stryków udzielił odpowiedzi: 

• Inwestycja nie jest jeszcze zakończona i oddana, wszystkie niedociągnięcia będą 
musiały być poprawione według wskazań inspektora nadzoru. 

Jeżeli byśmy chcieli wykonać po drugiej stronie chodnik, inwestycja w ogóle nie byłaby 
możliwa, ponieważ wiąże się to z wykupem terenu a to z kolei z zupełnie inna procedura 
realizacji inwestycji. Działając zgodnie ze specustawą wiem ile czasu wymaga 
przygotowanie inwestycji. Myślę, że w przyszłości ten chodnik może powstać, ale to nie 
jest przeszkoda w wykonaniu tej inwestycji. W przyszłości rada zdecyduje, co i gdzie ma 
być robione.  
Najłatwiej jest zawsze krytykować. Kiedyś przeczytałem, że boisko Orlik powstało po to, 
aby dzieci nie myślały o polityce. Przedszkole – też można powiedzieć, że burmistrz 
buduje większe sale, co będzie zagrożeniem dla dzieci. Jest pełna krytyka działań i ja to 
przyjmuję. 
Jeśli chodzi o wykonawców, to są wybierani w drodze przetargu, a głównym kryterium 
jest cena, jaką oferują za wykonanie. W każdym rejonie gdzie budujemy drogi w 
momencie budowy są utrudnienia i nie da się ich uniknąć. Zapewniam, że wszystkie 
uwagi zostaną przekazane inspektorowi nadzoru. 

Radny Mirosław Kucharski 
Stwierdził, że cieszy się z wypowiedzi burmistrza nie mniej jednak chce wyprzedzić problem 
żeby było to rozwiązane w czasie budowy i żeby pan nie mówił, że wszystkie usterki będą 
usunięte w ramach gwarancji po wykonaniu zadania.  
Pan Andrzej Jankowski Burmistrz M-G Stryków   
Po wykonaniu inwestycji wiemy, jaka jest gwarancja i w ramach gwarancji są usuwane 
zauważone usterki. Inwestycja ,o której mówimy nie jest jeszcze odebrana jest jeszcze czas na 
jej realizację. 
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Radny Karol Lenart pytał: 
• Czy oczyszczanie drogi Nr 708 od Strykowa skończy się tylko na wiadukcie czy 

wyjdzie poza wiadukt? 
Pan Andrzej Jankowski Burmistrz M-G Stryków   
Zwrócę się z tym pytaniem do zarządcy drogi. 
Radny Józef Migdałek pytał: 

• W związku z tym, że miał powstać blok przy ul. Kolejowej, czy wykonawca przystąpi 
do pracy czy ma inne zamiary? 

Pan Andrzej Jankowski Burmistrz M-G Stryków   
Poprzednie uchwały, które mówiły o zakupie budynku świadczą o tym, że pragniemy 
rozwiązać problem mieszkaniowy. Wcześniej była mowa o tym, żeby w Strykowie 
przeznaczyć tereny pod budownictwo mieszkaniowe wysokie. W związku z tym, te zmiany, 
które są teraz dokonywane, polegały będą na tym, że jeśli pojawią się tereny pod 
budownictwo wysokie – m.in. teren, o którym mówił pan Migdałek, nie można ruszyć z 
żadnymi pracami, z budową do czasu zakończenia prac planistycznych. Doraźnie, aby 
rozwiązać problem, z którym, na co dzień mamy do czynienia, jeśli chodzi o potrzeby 
mieszkaniowe, to, co wcześniej uchwałą zostało przez państwa zaakceptowane – kupno 
budynku na ul. Targowej zostanie przystosowany do zamieszkania dla 6 rodzin, co jest 
wstępnym rozwiązaniem do dalszych działań w temacie budownictwa. 
Radny Jarosław Filipiński pytał: 

• jak będzie zrealizowane zalecenie ministra, co do możliwości zostawiania części 
podręczników i zeszytów w szkole ze względu na wagę tornistra? 

• czy mieszkańcy sąsiadujący z Orlikiem wnosili jakieś protesty na temat działania 
Orlika. Ukazała się informacja, żeby zapewnić cisze nocną działanie Orlika będzie 
skrócone o godzinę. 

Pan Andrzej Jankowski Burmistrz M-G Stryków: 
Protesty w sprawie Orlika nie dotarły, być może było to w czasie urlopu burmistrza, kiedy 
całością spraw zajmowała się pani burmistrz. 
Pani Anna Sasin odpowiedziała: 
W każdej szkole jest możliwość zostawiania podręczników, niektóre szkoły mają nowe 
szafki, inne zagospodarowały istniejące, jeśli tylko zajdzie potrzeba zostawiania książek 
będzie taka możliwość i dyrektorzy zapewnią miejsce. 
 
 Ad. 11. Wolne wnioski i sprawy różne. 
Radny Andrzej Pożarlik zabierając głos powiedział, ze nie ma, na co się obrażać na 
wystąpienia radnych, którzy działają w interesie w interesie swoich mieszkańców, dobrze, ze 
działają i mówią o występujących mankamentach. 
 
Pan Natkański mieszkaniec Osiedla Wolność pytał, kto zatwierdził plan działania ulicy 
Wschodniej, Cichej, Rolniczej, bo ul. Piłsudskiego w tych planach jeszcze nie ma. Dalej 
mówił, że dwa samochody nie mieszczą się na ul. Cichej, dlaczego nie zwrócono uwagi na to, 
bo 50 cm poszerzenia przy tej inwestycji to śmieszne, ul. Wschodnie to drugie dno, szkoda, że 
nikt tam nie wcześniej nic nie robił, studzienki już były dwa razy podnoszone, zasypane 
gryzem, to nie powinno mieć miejsca. Pan Natkański mówił o problemie wysepki koło ul. 
Cmentarnej – pozyskiwano tam żółty piasek i wsypywano śmieci, tam ma być parking w 
przyszłości, a są wysypane śmieci, Pan Tomczyk poinformował, że może się spotkać z 
kierownikiem i ze mną, ale z nikim innym, bo nie chce mieć krzyków i jazgotu.  Pan 
Natkański mówił, ze wykonane ulice: Targowa, Kopernika, Warszawska, Cicha, Rolnicza, 
Wschodnia wszystkie są do poprawki.  
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Pani Pałka mieszkanka Osiedla Wolność powiedziała, że pan Burmistrz poinformował ją, że 
do końca roku będzie odwodniona ul. Piłsudskiego, że ul. Rolnicza będzie robiona, okazuje 
się, że burmistrz codziennie zmienia zdanie, jest tyle wody, nic jej nie odbiera, pan Burmistrz 
wręcz kłamie, wyprosił mnie z gabinetu, nikt z Urzędu nie kwapi się, aby przyjść i zobaczyć, 
co się dzieje na Osiedlu.  
Pan Cieślak mieszkaniec Osiedla Wolność pytał, czy ktoś patrzył na plany, ul. Cicha jest 
zrobiona w połowie, nie ma przejazdu, wjazdu, wyjazdu. 
 
Burmistrz Andrzej Jankowski mówił, że inwestycja była omawiana szczegółowo z Radą, 
ustalono, że inwestycja będzie podzielona na etapy, tyle inwestycji zostało zrobione na 
Osiedlu, a nie było pozytywnego głosu, obecny etap został wspólnie wybrany, jeżeli Rada 
postanowi, że inwestycja ma być wykonana w jednym roku, to będzie wykonane.  
 
Przewodniczący Rady Paweł Kasica przypomniał, ze jest to pierwszy etap inwestycji, był 
rozpisany przetarg, nie było wtedy żadnych protestów, jak się kończy etap, to są protesty, 
teraz będzie II przetarg na II etap, będzie skrzyżowanie z ul. Piłsudskiego. Przewodniczący 
Rady przypomniał, że Gmina składa się z 35 sołectw i miasta Strykowa, jeżeli przeznaczono 
na inwestycje 3 miliony zł w mieście, to za tą kwotę na wsi zrobiłoby się więcej, tam tez 
ludzie chcą żyć, a podatki płyną do jednego worka.  
 
Pan Bogdan Walczak Przewodniczący Zarządu Osiedla Wschód powiedział, że zgodnie z 
życzeniem Burmistrza w trakcie każdej inwestycji nie przekazuje uwag, aby nie być 
posądzonym o to, że przeszkadza, Pan Walczak czeka na zakończenie inwestycji, był na 
osiedlu u wykonawcy i powiedział, że to nie powinno mieć miejsca, inspektor nadzoru bierze 
publiczne pieniądze, wykonawca na pierwszą interwencję odpowiedział, że tak chciałby mieć 
zrobione u siebie w domu, tych interwencji od mieszkańców będzie bardzo dużo, 
mankamentów jest wiele, pan Walczak nie wymieniał wszystkich. Pan Walczak mówił, że 
każda komisja jest suwerenna, Komisja Ładu powinna przejść po ulicach, które są 
wykonywane i poinformować opinię publiczną i wskazać usterki, jakie tam występują, 
komisja kontroluje wydatki wykonywane przez Burmistrza. To jest XXI wiek, nie wystarczy 
sam asfalt, trochę trzeba się znać, bo inaczej będzie źle – mówił pan Walczak.   
 
Pan Natkański mówił, że nie ma pretensji do pana Burmistrza, natomiast pan Walczak przez 
12 lat nic nie zrobił, teraz chce się wybielić, Burmistrz nie jest do sprzątania, ma ludzi od 
tego. Pan Natkański powiedział, że nie ma ani jednego hydrantu, co będzie jak dojdzie tam do 
jakiegoś nieszczęścia. Następnie zwrócił się do pana Walczaka – była kwestia wody, prądu 
wtedy z p. Kurczewskim pan Walczak grał na jednym stole, dzisiaj jest za późno, dzisiejsza 
inwestycja będzie szła w dobrym kierunku.  
 
Radny Witold Śliwkiewicz odczytał pismo, które otrzymał, jako radny od pana Rosaka za. 
W Bratoszewicach, kserokopia pisma została przekazana Przewodniczącemu Rady. Pismo 
dot. drogi powiatowej 5120E - ul. Kolejowa w Bratoszewicach – Domaradzy. 
 
Radny Czesław Polit odniósł się do wypowiedzi dot. Osiedla Wolność- mówił, że większość 
z nas coś w życiu wybudowała, budowy zmieniają się, zmieniają się koncepcje, konkluzje, to 
inwestycja trwa. Powiedział, że trzeba mieć zaufanie do Burmistrza, że inwestycja będzie 
wykonana dobrze, trzeba zwracać uwagę, ale nie w takiej tonacji, że od razu bubel nie do 
przyjęcia. Przecież Rada ustalała, dlaczego tak budujemy, że tam ma być odwodnienie, teraz 
są głosy, że nie ma przejazdu, że są utrudnienia, ale tak musi być, w końcu coś się tam robi, 
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inwestycje robimy na miarę naszych możliwości, Rada chce to robić, rozumie to. Radny 
Czesław Polit powiedział, że współczuje Burmistrzowi, bo chciał dobrze.  
 
Pan Cieślak pytał, co obejmuje II etap teju inwestycji.  
 
Burmistrz odpowiedział, że w miesiącu lipcu br. przyszła informacja, że zostały pieniądze z 
Narodowego programu Budowy Dróg Lokalnych, do końca miesiąca listopada trzeba 
zakończyć inwestycje, Burmistrz pytał, kto mu zagwarantuje, że w listopadzie będzie można 
położyć asfalt, ze względu na pogody w tym okresie wybrano do realizacji odwodnienie i 
realizacje do skrzyżowania z ul. Cmentarną.  
 
Pan Bogdan Walczak Przewodniczący Zarządu Osiedla zgłosił problem spryskiwania 
wodą terenu inwestycji na Osiedlu Wolność – dalszy ciąg ul. Rolniczej do skrzyżowania z ul. 
Cmentarną, alb tym ludziom, którzy tam mieszkają dać ulgę za wodę. 
 
Przewodniczący Rady Paweł Kasica przypomniał, że Gmina Stryków jest inwestorem, jest 
zatrudniony inspektor nadzoru, bo z wypowiedzi wynika, ze to Pan Walczak nadzoruje te 
inwestycję.  
 
Burmistrz Andrzej Jankowski powiedział, że nie może zgodzić się z wypowiedzią, 
ponieważ nikogo przez 6 lat nie wyprosił z gabinetu, sześć razy tłumaczył pani pałce i pani 
Pałka nie zrozumiała wypowiedzi, Burmistrz nikogo z gabinetu nie wypraszał.  
 
Radny Karol Lenart pytał czyje są i kiedy zostaną uprzątnięte śmieci na drodze powiatowej 
Bartolin – Cesarka, duże ilości śmieci zalegają w workach, które następnie psy roznoszą.  
 
Pani Alicja Miszczak sołtys wsi Bartolin zgłosiła ten sam problem i poprosiła o usunięcie 
worków śmieci zalegających przy drodze na Cesarkę (śmieci działkowiczów).  
 
Burmistrz odpowiedział, że za sprzątanie dróg nie gminnych odpowiadają zarządcy dróg, 
będzie odpowiednie wystąpienie w tej sprawie.  
 
Pan Piotr Miśkiewicz sołtys wsi Bratoszewice poprosił o usunięcie wysokich pni drzew po 
ściętych drzewach przy ul. Szkolnej w Bratoszewicach.  
 
Pani Bożena Sobierajska sołtys wsi Rokitnica zwróciła się z prośbą o ustawienie budki 
przystankowej na przystanku „Brzedza” w kierunku do Łodzi.  
 
Radny Mirosław Kucharski powiedział odnośnie inwestycji na osiedlu Wolność, że nie 
tylko Pan Walczak nadzoruje tę inwestycję, że on, jako radny także nadzoruje tę inwestycje, 
mówił, że zostawił swój numer telefonu, aby wykonawca się z nim skontaktował, ale tego nie 
zrobił, bo nie jest zainteresowany rozmową, z kimkolwiek. Radny pytał, czy słup, który tam 
jest, fragment ogrodzenia tam zostanie, jeżeli tak, to jest duże ryzyko, że samochód w słup 
ogrodzeniowy uderzy, czy ten płot stoi zgodnie z planem, czy on ma być do krawężnika 
jezdni. Były to pytanie, które radny Mirosław Kucharski otrzymał od mieszkańców 
 
Burmistrz Andrzej Jankowski powiedział, że radnych prosił o podjęcie decyzji w jakim 
zakresie mamy budować drogi i ulice, w jakim zakresie ma być wykonywana inwestycja, 
jeżeli w pełnym zakresie, to rada powinna podjąć taką decyzję a burmistrz będzie w takim 
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zakresie realizował, trzeba mieć na uwadze: koszty takiej drogi i czas realizacji, wykup 
terenu.  
 
Przewodniczący Rady Paweł Kasica złożył następujący wniosek do Komisji uchwał i 
Wniosków: Wystąpić do Prokuratury Łódź – Bałuty o przekazanie informacji w sprawie, w 
stosunku, do których osób pełniących funkcje publiczne w Gminie Stryków było lub jest 
prowadzone postępowanie wyjaśniające i na czyj wniosek. 

 
 
 Ad. 12. Przyjęcie protokółu Komisji Uchwał i Wniosków.  
 
 Przewodnicząca Komisji Uchwał i Wniosków powołanej na XXXVII sesji Rady 
Miejskiej w Strykowie radna Anna Ślęzak przedstawiła wnioski przyjęte do protokołu:  
Na sali nieobecni radni: Wojciech Cichosz, Włodzimierz Grochocki  
 

1. Wnioskujemy o obniżenie podatku od nieruchomości podmiotom przy ul. 
Piłsudskiego i Wschodniej, których remont ulic naraził na straty finansowe( 
podmioty te winny wykazać spadek obrotów). 

      Proponujemy 25 % ulgi (wnioskodawcy radni: Pożarlik, Filipiński, Kos). 
Dyskusja: 
Przewodniczący rady zapytał, czy wnioskodawcy przypominają sobie, że przy 
poprzednich inwestycjach w innych terenach były praktykowane takie same 
sytuacje. Z takim pytaniem przewodniczący również zwrócił się do Skarbnika 
Gminy. 
Pani Barbara Walak odpowiedziała, że przez tyle lat jak jest nie było nigdy takich 
ulg. 
Radny Grzegorz Kuna pytał: 
Czy to jest w ogóle kompetencja Rady? Jeżeli już, to może to zrobić burmistrz na 
indywidualny wniosek danej osoby czy podmiotu. 

       Głosowanie nad wnioskiem: 4 głosy za 
                                      7 głosów przeciwnych 
                              2 głosy wstrzymujące się  

 
2. Zwracamy się z prośbą o spowodowanie usunięcia płyt dachowych z 

rakotwórczego eternitu, który został przez kogoś wyrzucony koło brzozy 
przy nasypie kolejowym na wysokości ul. Słonecznej. Prosimy o pilną 
interwencję i powiadomienie policji. Płyty zagrażają zdrowiu i życiu i nie 
mogą być pozostawione w sąsiedztwie mieszkających ludzi (wniosek 
przekazany przez radnego Kosa). 

       Głosowanie nad wnioskiem: 12 głosów za 
                                       0 głosów przeciwnych 
                               1 głos wstrzymujący się  

 
3. Wystąpić do Prokuratury Łódź – Bałuty o przekazanie informacji w 

sprawie, w stosunku, do których osób pełniących funkcje publiczne w 
Gminie Stryków było lub jest prowadzone postępowanie wyjaśniające i na 
czyj wniosek (wnioskodawca Paweł Kasica przewodniczący RM). 

       Głosowanie nad wnioskiem: 11 głosów za 
                                       2 głosy przeciwne 
                               0 głosów wstrzymujących się  
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4. Wnioskuję o wyczyszczenie chodników oraz wycięcie gałęzi nad chodnikiem 

w Niesułkowie ( wnioskodawca radny Lenart). 
 
Radny Karol Lenart uzasadnił wniosek:  

Wniosek dotyczy odcinka chodnika w Niesułkowie, gdzie nie ma zabudowy i nikt nie 
mieszka. Właściciel nie reaguje na wezwanie Gminy o uporządkowanie terenu, a taki 
wniosek był wcześniej składany na posiedzeniu komisji. 
       Głosowanie nad wnioskiem: 8 głosy za 
                                        4 głosy przeciwne 
                                1 głos wstrzymujący się  

 
5. Wnioskuję o wycięcie krzaków od ul. Wolskiej do torów kolejowych w 

Bratoszewicach ( wnioskodawca radny Śliwkiewicz). 
         Głosowanie nad wnioskiem: 13 głosów za 
                                        0 głosów przeciwnych 
                                0 głosów wstrzymujących się  

 
6. Wystąpić o wycięcie zakrzaczeń na działce GDDKiA znajdującej się w 

Sierżni ( wnioskodawca radny Lenart). 
Radny Karol Lenart uzasadnił wniosek: 
Generalna Dyrekcja wykupiła działkę pod budowę autostrady. Powiat wyczyścił 
swoje drogi ,a ten teren jest zakrzaczony.  

       Głosowanie nad wnioskiem: 13 głosów za 
                                        0 głosów przeciwnych 
                                0 głosów wstrzymujących się  

 
 
  Ad. 13. Zamknięcie obrad. 
 
 Po wyczerpaniu przyjętego porządku obrad XXXVII sesji Rady Miejskiej w 
Strykowie prowadzący obrady Przewodniczący Rady Miejskiej Paweł Kasica o godz. 11.50 
dokonał zamknięcia sesji. 
 
Protokołowała: 
Z. Kubiak  
E. Tomczak  
   
         Przewodniczący  
        Rady Miejskiej w Strykowie  
 
         Paweł Kasica 
 
 

 


